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Protokoll från årsstämman söndagen den 5 juli 2009
Plats: Dansbanan

Närvarande fastigheter: 1:004, 1:006, 1:014, 1:019, 1:021, 1:023, 1:024, 1:034, 1:035,
1:036, 1:037, 1:048, 1:049, 1:055, 1:080, 1:093, 1:098, 1:100, 1:101, 1:104, 1:106, 1:120,
1:124, 1:126, 1:129, 1:130, 1:136, 1:151, 1:153, 1:156, 1:163, 1:165, 1:168, 1:172, 1:173,
1:174, 1:175, 1:177, 1:178, 1:179, 1:184, 1:185, 1:187, 1:195, 1:197, 1:199, 1:205

1. Stämman öppnas.
Karin Rehman (1:4) öppnade stämman och hälsade alla välkomna.

2. Godkännande av dagordning.
Stämman godkände dagordningen.

3. Val av ordförande för stämman.
Karin Rehman valdes till ordförande för stämman.

4. Val av sekreterare.
Lena Hillås Söderström (1:104) valdes till sekreterare vid stämman.

5. Val av justeringsmän tillika rösträknare.
Viveka Risberg (1:124) och Siw Lagerkvist (1:153) valdes till justeringsmän och 
rösträknare.

6. Frågan om stämman har blivit behörigt utlyst.
Fastighet 1:021 har inte erhållit utskick, vilket ordförande lovade undersöka
anledningen till. Fastslogs att stämman utlysts i behörig ordning

7. Fastställande av röstlängd.
Närvarolistan fastställdes som röstlängd.

8. Styrelsens förvaltningsberättelse för 2008.
Se bilaga 1. Förvaltningsberättelse med bokslut har anslagits på Södra
Bryggan och Dansbanan.

Kassör Eva Fahlin redogjorde för verksamhetsårets bokslut. Årets resultat är
ett underskott på ca 49000 kr, vilket främst beror på utbetalning för vägarbeten
som ännu inte skett, dessa arbeten har förts över till handlingsplanen för detta 
år. Se punkt 13b.

Styrelsen eftersträvar en långsiktig plan för byggnationer (trappor, bryggor o 
dyl), som komplement till skogbruksplanen som framtagits av Skogstyrelsen 
och planen för vägunderhåll som beslutades 2008 av stämman.

9. Revisorernas berättelse.
Ansvarsfrihet för styrelsen tillstyrktes av revisor Torbjörn Jakobsson

10. Ansvarsfrihet för styrelsen.
Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för 2008.

11. Ersättning till styrelse och revisorer.
Stämman beslöt, på styrelsens förslag, att inga arvoden ska utgå.
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12. Motioner från medlemmarna.
Inga motioner har inkommit styrelsen.Förslag inför stämman om vägrenovering
av särskild vägsträcka förklarades ingå i den av styrelsen föreslagna
handlingsplanen.

13 a. Presentation av skogbruksplanen.

Skogsbruksplan har tagits fram av Skogsvårdsstyrelsen som har kartlagt problemen 
och identifierat 17 områden, för dessa områden förslår planen åtgärder inom 5 
år och om 5-10 år.
Skogsbruksplanen ger en prioriteringslista och är ett verktyg för styrelsen vid 
planering av medlemmarnas egna arbete och eventuell anlitning av arbetskraft.
Planen betonar främst att de öppna markerna skall rensas från sly som till 
viss del skall läggas i solbelysta högar, och även att död ved till viss del skall 
sparas.
De mest prioriterade områdena är Norrgärdet med närliggande lindbacke, 
Midsommarängen med närliggande ekbacke och de andra stora ängarna.
Marken skall rensas så att lindar och ekar står fria utan sly, och barrträd som 
växer in i de stora lövträden skall fällas.
Ingenting bör åtgärdas på öns högsta område som expertisen ansåg vara
ett mycket värdefullt naturområde.

Stämman föreslog att arbetet påbörjas direkt. Styrelsen startar ett planerings-
arbete och kommer att inbjuda till arbetsdagar för gemensamt arbete.

Uppdrogs åt styrelsen att ändra felaktighet i kartan över gemensam mark nära Talludden.
Uppdrogs åt styrelsen att undersöka behov och möjligheter för anskaffning av traktor som
förmodas komma att behövas för arbetet.

Policy för hur och var man bör ta ner träd på allmän mark finns sedan tidigare, men är
inte väl känd. Styrelsens förhållningssät bygger på dialog mellan boende och
expertis, och att samtliga angränsande grannar skall godkänna plan för
trädfällning. Åsikter framfördes om att boende bör ha inflytande över estetiska
förändringar och att egenintressen inte skall styra. Diskussionen visade att
medlemmarna har olika uppfattningar om vad som är estetiskt, lämpligt och
olämpligt ur skogsvårdssynpunkt.

Vissa medlemmar är oroade över ”brandgator”, d v s helt avverkade ytor
mellan hus och hav, medan andra tycker att växtligheten fått breda ut sig
alldeles för mycket. En medlem kunde minnas att landskapet var mycket
öppnare förr, t ex Ryssviken som på 50-talet hade en öppen äng hela vägen
ner till vattnet.

Påtalades att beslut tagits i samarbete mellan boende och styrelse där inte alla
berörda blivit rättmätigt informerade. Styrelsen beklagade att den fattat beslut
på felaktiga grunder och lovade återkomma till berörda.

Uppdrogs åt styrelsen att formulera en policy för trädfällning på gemensam mark, och en
tydlig beskrivning om hur processen skall gå till.

13 b. Framställningar från styrelsen, inklusive handlingsplan samt förslag till inkomst-
och utgiftsstat och debiteringslängd för 2009.

Styrelsen strävar medvetet efter en dialog med medlemmarna för ett så bra 
underlag som möjligt för handlingsplan. Samtliga uppmanas att utnyttja 
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möjlighet till kontakt med styrelsemedlemmar för ökad tydlighet och 
samförstånd.

Karta. Helena Kristersson presenterade fritidsföreningens arbete med kartan som 
nu finns inplastad till försäljning. Kartan ligger på hemsidan och finns uppsatt 
vid Södra Bryggan. VNSF har köpt rättighet från Lantmäteriet för tryck och 
hemsida.

Badplatser. Badplatserna är utmärkta på kartan. Poängterades att badviken vid Talludden 
skall benämnas Hästviken.

Hemsidan. Eva Fahlen ansvarar för hemsidan, och inbjuder webteknikkunniga att 
delta i arbetet med att uppdatera och förbättra wetterso.se.

Elnätet. Ombyggnad av elnätet kommer igång hösten 2009 eller våren 2010. 
Anslutningen av el till ön kommer grävas ner medan anslutning till
fastigheterna skall ligga i luften. Ritningar presentades som visar var de olika
stationerna kommer ligga och hur ”husen” kommer se ut.

Vägunderhåll. Styrelsen arbetar utifrån en 2-årig prioriteringsplan för vad som skall göras 
detta och nästkommande år. Fokus ligger på vattenavrinning vid vattensjuka 
vägar, som åtgärdas genom vägtrummor för avrinning och grusning av 
vägarna. Höstens arbeten beslutades tidigare till hösten 2008 men kommer 
utföras under hösten 2009. Handlingsplanen visar årets planerade åtgärdet 
under 09/10. Se bil 2.

Tre företag har fått förfrågan om offert och för årets jobb har VNS anlitat 
Bröderna Tegnér i Vättershaga.

Uppdrogs åt styrelsen att se över behov av renovering alternativt nybyggnation av trappan
vid Strömsundet.

forts 13 b. Förslag om utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd för 2009

Styrelsen föreslog att medlemsavgiften även fortsättningsvis skall vara på
500 kr/andel.

Medlemmar kommenterade att föreningen tills nu samlat pengar på hög, men 
att utgifterna under 09/10 kommer motsvara ca 3 år medlemsintäkter. Detta 

Utgifter
Administration (webb, utskick, kostnader PG)   5 000
Försäkring REV        1 025
Vägunderhåll enl. handlingsplan höst 2008 (utförs hösten 2009)    53 000
Vägunderhåll enl. handlingsplan 2009 (utförs våren 2010)         144 000
Fondering kommande åtgärder                  36 635
Summa utgifter         239 660

Inkomster
Likvida medel, tillgångar      179 660
Utdebitering av 500 kr/andel        60 000
Summa inkomster      239 660
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ansågs rimligt med hänvisning till den goda plan styrelsen förslagit för 
kommande års åtgärder och utgifter.

Meddelades att många medlemmar betalar medlemsavgiften för sent, vilket 
orsakar onödigt arbete för förtroendevalda.

Önskemål om åtgärder som framkom under stämman:

Båtar som inte används skall inte ligga kvar på samfälld mark på sommaren, båtägare vid
Talludden uppmanas flytta på de båtar som ligger på stranden.

Föreslogs att anslag skall sättas upp om förbud för båtupplägg på badplatserna under
sommartid.

Önskemål om bänkar och krattor vid badplatser på samägd mark.

Badplatsen vid 1:197 skall tas bort från kartan på begäran av fastighetsägaren.

Stämman godkände, med dessa tillägg, styrelsens handlingsplan.

14. Val av styrelse

a. ordförande
Karin Rehman (1:4) omval på ett år

b. övriga ledamöter:
Lotta Fredriksson (1:7) nyval på två år. Sekreterare.
Tomas Hedström (1:185), fyllnadsval på ett år. Kassör.
Ulf Nicklasson (1:34) omval på två år. Vägar som prioriterat område.
Rolf Eriksson (1:184) nyval, suppleant på ett år. Skog som prioriterat område.

15. Val av revisorer och revisorssuppleanter
Till revisorer omvaldes Torbjörn Jakobsson (1:187) med Hans Friberger (1:137) 
som suppleant.

16. Val av valberedning
Helena Kristersson (1:48) valdes att tillsammans med styrelsen utgöra 
valberedning.

17 a. Fråga om ansvarsförsäkring för samfälligheten.
Ordförande informerade om att genom vårt medlemskap i REV, Riksföreningen
Enskild Vägar, har VNSF en ansvarsförsäkring som är tecknad i 
försäkringsbolaget If.

17 b. Övriga frågor.
Fråga ställdes om ansvar för röda kuren vid Södra bryggan, är den möjligen 
bortglömd? Ordförande intygade att VNSF har ansvar.

Rapporterades om att pumpen vid Norrgärdet försämras stadigt.

Uppdrogs åt styrelsen att undersöka behov och möjlighet till uppfräschning av röda kuren.
Uppdrogs åt styrelsen att ta med pumpen vid Norrgärdet i handlingsplanen.

18. Information om spridning av stämmoprotokollet.
Meddelades att protokoll från årsstämman skall sättas upp på hemsida och 
anslagstavlor inom 2 veckor.
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19. Stämman avslutas.
Efter en utdragen (och något kylslagen) årsstämma tackade ordförande Karin 
Rehman alla närvarande för engagemang och tålamod. Stämman avrundades 
med avtackning av de avgående styrelsemedlemmarna, Ulrika Fellenius (1:93), 
Eva Fahlin (1:120) och Helena Kristersson (1:48) som alla tre gjort en 
betydande insats.

Vid protokollet: :

Lena Hillås Söderström

Justeras: Justeras

Viveka Risberg Siw Lagerkvist

Bilaga 1. Styrelsens förvaltningsberättelse för 2008.
Bilaga 2. Styrelsens handlingsplan för 2009


